

WESTERN WEDDING DINNER MENU AT GREEN SET A

Buttered King Prawn Salad with Kiwi, Citrus and Beet Root

牛油大蝦配奇異果,柑橘,甜菜頭沙律

* * *

Bouillabaisse

法式海鮮湯

* * *

Pesto Pan-roasted Fillet of Seabass with soft Polenta

香草烤鱸魚配粟米茸

Or

或

Grilled Beef Tournedos Rossini

炭燒牛柳扒配松露鵝肝汁

* * *

Rose Champagne with Strawberry Chocolate

玫瑰香檳草莓朱古力布甸

Priced at HK\$1,088 net per person

以上菜單包括三小時無限量供應咖啡、茶、汽水、橙汁及精選啤酒

The above menu includes free-flowing of coffee, tea, soft drinks, chilled orange juice and house beer for 3 hours.

此菜單只適用於2021年之結婚晚宴。由於價格變動及貨源關係，唯港薈保留修改以上菜單及項目之權利。

This wedding dinner menu is valid for 2021 only. Hotel ICON reserves the right to alter the above menu price and items due to unforeseeable market price fluctuations and availability.



GREEN

WESTERN WEDDING DINNER MENU AT GREEN SET B

Duck Liver Terrine with Raspberry Confit and Brioche

法國鴨肝批

* * *

Seafood Chowder

海鮮周打忌廉湯

* * *

Slow Cooked Salmon Roulade with Seafood Risotto and Saffron Chardonnay Sauce

番紅花三文魚柳卷配海鮮燴飯

Or

或

Roasted Chicken Breast with Morel and Champagne Sauce

香草雞胸配羊肚菌香檳汁

* * *

Vanilla Souffle Cheesecake with Hokkaido Red Bean Cream

北海道紅豆伴忌廉芝士餅

Priced at HK\$1,088 net per person

以上菜單包括三小時無限量供應咖啡、茶、汽水、橙汁及精選啤酒

The above menu includes free-flowing of coffee, tea, soft drinks, chilled orange juice and house beer for 3 hours.

此菜單只適用於2021年之結婚晚宴。由於價格變動及貨源關係，唯港薈保留修改以上菜單及項目之權利。

This wedding Dinner menu is valid for 2021 only. Hotel ICON reserves the right to alter the above menu price and items due to unforeseeable market price fluctuations and availability.



GREEN